
Kwaliteitsvenster locatie Corte Foort

Het Garantieplan Kwaliteit is het speelveld voor professionals en teams om de kwaliteit van zorg optimaal
vorm te geven. Daarin laat Corte Foort zich leiden door de mening van de cliënten: wat ervaren zij en welke
normen vinden zij belangrijk in onze zorg- en dienstverlening?
Corte Foort is graag open over de kwaliteit van haar zorg- en dienstverlening. Met de informatie en cijfers op
onderstaande tegels willen we hier op een heldere en overzichtelijke manier inzicht in geven.

Terugblik voor kwaliteitsverslag 2021

Een zinvolle dag
In 2021 hebben we het gebruik van beeldbellen en het delen van persoonlijke filmpjes voortgezet, dit
volgens de richtlijnen van de privacywet. We hebben dit gedaan om mooie momenten van onze cliënten te
delen en om zichtbaar te zijn.

In 2021 hebben we kritisch gekeken naar het aanbod van activiteiten, waarbij meer naar de individuele
behoefte is gekeken dan naar een standaard aanbod. Er worden steeds meer persoonlijke activiteiten
aangeboden vooral gericht op muziek, daarnaast groeit het aanbod aan groepsactiviteiten zoals wandelen en
knutselen.

Corte Foort richt zich op alle levensgebieden van de cliënten, niet alleen op zorg en medisch gebied maar
ook op welzijn, welbevinden en een fijne dag. De cliëntgroep verandert. Cliënten zijn mondiger, kunnen
beter aangeven wat zij willen en daar wil Corte Foort op aansluiten. In 2021 is welzijn steeds meer verweven
gedurende de dag, uitgaande van wat de cliënt graag wil. Er wordt steeds meer aangesloten bij de cliënt en
diens verleden.

Methodisch werken
In 2021 gaan we verder met het traject dat de teammanager de zorg meer loslaat (minder sturend en meer
coachend) en dit overlaat aan coaching door de (kwaliteits)verpleegkundigen. In 2021 is er een nieuwe
kwaliteitsverpleegkundige gestart. Het blijkt dat loslaten op inhoud voor de teammanager nog een uitdaging
is. Doordat de formatie van verpleegkundigen en kwaliteitsverpleegkundigen op orde is gaat dit makkelijker.
Hierdoor ontstaat er meer ruimte voor het coachen van onze medewerkers.

Samenwerken
Corte Foort heeft in 2021 een plan gemaakt om een lokale cliëntenraad op te richten. Met de cliëntenraad
zullen beleidsmatige zaken besproken gaan worden, zoals “wat te doen met de huiskamer”.

Verder zijn er bijeenkomsten georganiseerd voor partners die graag ervaringen willen delen. Deze
bijeenkomsten worden ondersteund door een maatschappelijk werker en een gespecialiseerd verzorgende
op het gebied van dementie. Inmiddels is er ook behoefte om bijeenkomsten voor dochters/zonen te
organiseren. Vanwege de coronaperiode heeft dit geen doorgang kunnen vinden en zal dit in 2022 verder
opgepakt gaan worden.

In 2021 waren er nog veel coronamaatregelen actief. Familie, collega’s en vrijwilligers zijn actief op de
hoogte gehouden via de mail en brieven. De coördinator vrijwilligers heeft daarnaast ook via mail en
telefonisch contact gehouden met vrijwilligers die niet kwamen werken.

Naast Corte Foort zijn onderwijsinstellingen ROC, Hooghuis, Sonnewijser, basisscholen, een kinderdagverblijf
en BrabantWonen betrokken. De coördinator welzijn is hier in 2021 mee bezig geweest maar heeft er niet
zoveel aandacht aan kunnen besteden als gewenst vanwege de coronamaatregelen. Dit punt wordt
doorgeschoven naar 2022.

Pagina 1 van 5



In 2021 werd het voorzitterschap van de MDO’s overgenomen door de verpleegkundige niveau 4. Dit is
gerealiseerd en brengt meer structuur en duidelijkheid in de overleggen. Familie geeft aan dit heel prettig te
vinden en zich gehoord te voelen.

In 2021 lag de prioriteit om meer aandacht aan elkaar te besteden, dit hebben we mede gedaan door een
herdenkingsdienst te houden voor collega’s. Verder vervolg hierop wordt opgepakt in 2022.

Zorgtechnologie.
Vanwege de coronamaatregelen is er in 2021 geen voortgang geweest met betrekking tot het inzetten van
leefcirkels. Alle acties worden volledig doorgezet naar 2022. Dit geldt ook voor het samenwerken tussen de
teams, de Consulent Belevingsgerichtezorg  en de Consulent Zorgtechnologie. De Ambassadeur
zZorgtechnologie heeft wel de digitale bijeenkomsten bijgewoond.

Tegel 1: Waardering cliënten en mantelzorgers
Rapportcijfer 2021: 7.8

Aandachtspunt is om cliënten en mantelzorgers te stimuleren om de zorgkaart in te vullen. Dit is besproken
tijdens de familieavond maar hier is weinig reactie uitgekomen. Tijdens het MDO gaan we dit verder onder
de aandacht brengen.
Corte Foort zal aan de slag gaan met de kritische aandachtspunten.

Tegel 2 : Waardering medewerkers en vrijwilligers
In verband met een nieuwe leverancier die ons gaat helpen om de ervaringen van medewerkers en
vrijwilligers op te vragen zal het eerste medewerkersonderzoek in mei plaatsvinden. Derhalve kunnen we
hier dan ook geen resultaten opnemen.

Het ervaringsonderzoek vrijwilligers wordt gedurende het gehele kalenderjaar uitgezet. Ook hiervoor geldt
dat dit komend jaar uitgevoerd gaat worden en voor er nu geen resultaten beschikbaar zijn.

We zijn met medewerkers en vrijwilligers in gesprek gedurende het gehele jaar, dit middels
spiegelgesprekken. Dit doen we om een veilige en open sfeer te creëren. Acties die hieruit volgen worden
uitgezet.

Voor de vrijwilligers die tijdens de coronaperiode zich zijn blijven inzetten is een diner georganiseerd, om
hen te bedanken. Voor alle vrijwilligers wordt een bijeenkomst deskundigheidsbevordering belegd. Daarin
wordt het onderwerp “omgang met cliënten met dementie” en uitleg over dementie gegeven. Ter afsluiting is
er een informeel samenzijn. De individuele aandacht aan de vrijwilliger wordt uitgebreid door middel van
een voortgangsgesprek.
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Tegel 3: Passende en veilige zorg en ondersteuning

Het invullen van de MVA en MIM  is aanzienlijk verbeterd, dit komt door meer uitleg te geven over de reden
van melden. De terugkoppeling naar de teams rondom de verbetermaatregelen kan beter. Het doel is om de
essentie uit de MVA te delen binnen de teams en de verbetermaatregelen actief en multidisciplinair op te
pakken.

Tegel 4: Leren en ontwikkelen

Persoonsgerichte zorg
De audit Persoonsgerichte zorg staat gepland. De verbeteracties zullen in 2022 opgepakt gaan worden.

Er is aandacht voor seksualiteit, het is een onderdeel van het leven en is geen taboe. We bespreken dit
onderwerp binnen het team en met cliënten en/of familie. Er is een seksuoloog aangesloten bij
teamvergaderingen en deze kan ook indien gewenst aansluiten bij casussen die spelen.

In 2022 willen we de warme overdracht meer gaan oppakken, de complexiteit van de zorgvraag neemt toe
en het is een meerwaarde in de ondersteuning van de cliënt om te weten waar hij/zij vandaan komt.

De locatiefolder komt online waardoor duidelijker wordt wat er geboden wordt op Corte Foort en wat men
kan verwachten van de zorgverlening.

Er is meer aandacht voor palliatieve zorg. In 2022 worden de medewerkers geschoold en volgen er klinische
lessen. De inhoud van deze klinische lessen wordt vooraf uitgevraagd aan het team zodat zij kunnen
uitspreken waar ze behoefte aan hebben.

Familie is de belangrijkste persoon rondom de cliënt. Zij kennen de cliënt als beste. Aangezien de cliënt
steeds complexere zorg nodig heeft voordat ze naar Corte Foort komen, wordt samenwerking met familie
steeds belangrijker.

Wonen en Welzijn
Welzijn mag nog meer onder de aandacht gebracht worden. We gaan vanuit de intrinsieke gedachte met
onderwerpen aan de gang. Er wordt gekeken naar het integraal leven binnen Corte Foort en hoe we de dag
voor onze cliënten zo fijn mogelijk kunnen laten zijn. We kijken naar dat wat meerwaarde geeft, dit breder
dan alleen gericht op de zorgvraag. We sluiten meer aan bij de visie van de locatie en samen met het team
passen we de activiteiten hierop aan. De familie wordt meer betrokken en we werken meer multidisciplinair
samen, we zijn er samen voor onze cliënt.

We willen omtrent de Roze loper het certificaat officieel behalen in 2022.
Het doel is om jezelf welkom te voelen bij Corte Foort. Ongeacht geaardheid, sekse of welk hokje je ook kan
bedenken.
In voorbereiding voor het behalen van het certificaat hebben we een bijeenkomst belegd waarin het
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stappenplan is uitgelegd. Wij worden hierin bijgestaan door de centraal ambassadeur Roze Loper/Jezelf zijn
binnen BrabantZorg.

De familieavonden worden frequenter gepland. Het doel van deze familieavonden is om verbinding te zoeken
met elkaar en daardoor uiteindelijk betere zorg en aandacht voor welzijn te creëren, waarbij familie een
essentiële rol heeft.

Vanwege de coronamaatregelen hebben veel vrijwilligers niet hun werk kunnen doen op locatie, onder
andere omdat zij zelf in de kwetsbare doelgroep vallen. Desondanks zijn er ook actieve vrijwilligers die met
de nodige maatregelen aanwezig zijn geweest en dit wordt als zeer waardevol ervaren.

De samenwerking met de eerder genoemde instellingen en scholen is opnieuw opgepakt. Dit omdat er al
veel georganiseerd wordt naar behoefte van de cliënten.
Om met cliënten de wijk in te gaan, of te vragen of een buurtgenoot een cliënt komt halen, lopen er
afspraken met het bestuur van het wijkgebouw.

De Coördinator Welzijn is aan het inventariseren wat er binnen een straal van 500 meter voor mogelijkheden
voor activiteiten zijn welke de cliënt en diens familie samen kan ondernemen.

Eten  en drinken
Vanwege de coronapandemie is gekeken hoe we met het thema De "fijne maaltijd" konden omgaan. Dit is in
2021 verder uitgewerkt. Hierdoor kan meer aan de veranderende behoefte en wensen van cliënten worden
voldaan. "Finger food" is nog steeds een van de speerpunten en verder uitgewerkt in 2021. Er zijn extra
thema's op het gebied van eten en drinken geweest, bv Belgische dag, Thaise dag, Mexicaans, Spaans,
Italiaans, Engels, Amerikaans, Chinees. Hierbij wordt er in aankleding en activiteiten op deze dagen  een
feestje van gemaakt. Voor de Belgische dag bv zijn de cliënten betrokken met het aardappelsschillen en zelf
de friet te snijden die vers gebakken wordt. In 2021 heeft de HACCP check plaats gevonden, deze was op
alle punten ruim voldoende, de aandachtspunten zijn opgepakt en opgelost door de medewerkers.
Trainingen hebben in 2021 niet plaats kunnen vinden vanwege de coronapandemie.

Samenwerking cliëntenraad
In 2022 is de cliëntenraad opgestart en zijn ze zoekende naar hun rol binnen de locatie en hoe ze verder
kunnen integreren. Ze hebben kennisgemaakt met familie en verder zijn ze bezig om zich kenbaar te maken
en uit te zoeken hoe er samengewerkt kan worden. Zowel de medewerker als de cliëntenraad gaan elkaar
meer opzoeken en zorgen voor een draagvlak binnen de locatie. De uitdaging zit in het bereikbaar zijn.

Zorgtechnologie
De voorbereidingen op het inzetten van de leefcirkels worden opgepakt in 2022. Met het gebruik van
leefcirkels wordt de bewegingsruimte van de cliënt uitgebreid.
Na de WZD training hebben de teams meer inzicht gekregen in het doel van de leefcirkels.

De inzet van een zorgrobot wordt in 2022 geïnstalleerd. Daarnaast wordt er gebruiktgemaakt van een
muziekkussen. Dit om onrust weg te nemen en rust te creëren bij cliënten waar dit passend is. Mooie
voorbeelden van een goede nachtrust zijn al te noemen.

Bij gedragsvisites mag er meer aandacht zijn voor zorgtechnologie. Er mag meer inzichtelijk gemaakt
worden waar knelpunten zitten gedurende de dag en samen met de Consulent zorgtechnologie gekeken
worden naar mogelijkheden.

Aandacht voor de medewerkers
Er worden spiegelgesprekken gehouden om te weten wat er speelt bij de medewerkers en waar behoefte
aan ondersteuning  is. Dit om onze medewerkers weer aan het roer te krijgen, prioriteiten te stellen en
balans te krijgen.
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Een onderzoek naar “de hectiek in de nacht” loopt. Welke factoren spelen een rol bij de onrust in de nacht,
dit voor zowel de cliënt als de medewerker. Verder verloop en meer duidelijkheid omtrent dit onderzoek
volgt in 2022.

Resultaten interne audits
In 2021 hebben de volgende audits plaatsgevonden:
Palliatieve zorg:
Op Corte Foort is men continue bezig met het bieden van warme, palliatieve zorg.
Daarbuiten heeft men de palliatieve zorg goed op orde en is er aandacht voor alle facetten binnen de
palliatieve zorg.
Het zo comfortabel mogelijk maken voor de cliënt gedurende het verblijf. Er wordt gericht naar de wensen
van de cliënt en naasten gekeken en meebewogen waar mogelijk. Er zijn korte lijntjes met veel
verschillende disciplines waardoor er snel geschakeld kan worden wanneer dat nodig is.

Veiligheid & Arbo:
Op Corte Foort kent het onderwerp veiligheid veel draagkracht. Het beperkt zich niet tot brand of BHV.

De formatie is in principe goed, maar door langdurig zieken en andere omstandigheden, waaronder corona
wordt de werkdruk soms wel hoog voor de medewerkers. Het team wordt daarbij wel ondersteunend
opgevangen door het flexteam, maar dat is niet altijd even gemakkelijk.

Het is belangrijk dat er goed gecommuniceerd wordt over afspraken, verantwoordelijkheden en maatregelen
zodat iedereen weet wat er van hem/haar verwacht wordt. Het is fijn als men de afspraken ergens kan
terugvinden. Er is voldoende aandacht en draagkracht om veiligheidsvraagstukken reactief maar grondig op
te lossen. Er is nog ruimte voor verbetering aan de preventieve kant. De RI&E is het voornaamste
aandachtspunt voor de korte termijn. De locatie mag trots zijn op de draagkracht van veiligheid en BHV
onder haar team en de betrokkenheid en initiatieven van medewerkers.

Er is voldoende aandacht voor veiligheidsvraagstukken, het ‘leeft’ onder de medewerkers.
Benodigdheden worden gefaciliteerd en er zijn alom bouwkundige maatregelen getroffen
om risico’s te verkleinen. Er zijn voldoende faciliteiten ingericht om veilig te kunnen
wonen en werken.

Er is een goede informatievoorziening en korte communicatielijnen. We moeten actief informatie ophalen bij de
cliënten en familieleden, omdat wij niet kunnen bepalen waar de behoeftes van de cliënten liggen. Onze
organisatie bestaat voor de cliënten, en dus moeten we hun vraag en ervaring centraal stellen en hier stil bij
staan.

Er is nog ruimte om de BHV-organisatie naar een hoger niveau te tillen door een formele evaluatie in te richten
voor de BHV-inzetten.
De locatie besteedt veel aandacht aan het ontwikkelen van haar communicatie-cultuur wat door het team als
prettig ervaren wordt.

In 2022 staat de audit Eten & drinken op de planning.
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